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 Protokół Nr XIII/2024 

z sesji Rady Miasta Ostrołęki 

z dnia 28 października 2024 roku 

 

 

Sesja odbyła się w dniu 28 października 2024 roku o godz. 16.15 w sali konferencyjnej nr 9 

Urzędu Miasta Ostrołęki, Pl. Gen. Józefa Bema 1. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Na posiedzeniu w dniu 28 października 2024 r. podjęto następujące uchwały: 

 
Uchwała nr 87/XIII/2024 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 października 2024 roku 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania Strategii Rozwoju Miasta Ostrołęki do 2030 r. 

 

Uchwała nr 88/XIII/2024 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 października 2024 roku w sprawie 

wyrażenia opinii dla pozbawienia charakteru ochronnego lasów niestanowiących własności 

Skarbu Państwa. 

 

Uchwała nr 89/XIII/2024 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 października 2024 roku 

zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Miasto Ostrołękę 
porozumienia z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu opracowania Strategii 

Rozwoju Ponadlokalnego dla Ostrołęckiego Obszaru Strategicznej Interwencji  

na lata 2021-2030. 

 

Uchwała nr 90/XIII/2024 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 października 2024 roku 

zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2042. 

 

Uchwała nr 91/XIII/2024 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 października 2024 roku w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Uchwała nr 92/XIII/2024 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 października 2024 roku w sprawie 

nadania odznaki honorowej „Za zasługi dla miasta Ostrołęki”. 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył XIII sesję Rady Miasta 

Ostrołęki. Przywitał prezydenta Pawła Niewiadomskiego, wiceprezydenta Stanisława Kubła, 

Pana Prezesa OPWiK Andrzeja Jagielskiego, wszystkich radnych i dyrektorów Urzędu Miasta 

oraz wszystkich, którzy oglądają dzisiejszą transmisję Sesji Rady Miasta. Stwierdził, że na 

sali obecnych jest 20 radnych, wobec czego można podejmować uchwały. 

 

2. Wybór sekretarza obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zaproponował żeby obowiązki 

sekretarza obrad pełnił wiceprzewodniczący Rady Miasta Stanisław Szatanek. Jeżeli 

zawiniłby elektroniczny system do głosowania, przeprowadzi imienne głosowanie. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wybór  

na sekretarza obrad wiceprzewodniczącego Rady Miasta Stanisława Szatanka.  

Głosowanie 

Za – 20 
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Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Na sekretarza obrad został wybrany wiceprzewodniczący Rady Miasta Stanisław Szatanek.   

 

3. Przedstawienie porządku obrad sesji oraz jego zmiany. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zaproponował, aby dyskusja  

w punktach 8 i 9 odbyła się łącznie, a głosowanie oddzielnie. Przypomniał, że do tych 

projektów wpłynęła autopoprawka od prezydenta. 

Głosowanie 

Za – 20 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Wniosek uzyskał akceptację radnych.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poinformował, że dziś przed sesją 
odbyło się posiedzenie Miejskiej Komisji ds. Nadania Odznaki „Za zasługi dla Miasta 

Ostrołęki”. Komisja przygotowała projekt uchwały na dzisiejszą sesję.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wprowadzenie 

do porządku obrad punktu 9A. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w 

sprawie nadania odznaki honorowej „Za zasługi dla Miasta Ostrołęki” (dot. Pana Jerzego 

Grabowskiego) 

Głosowanie 

Za – 20 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Wniosek uzyskał akceptację radnych, punkt 9A został wprowadzony do porządku obrad. 

 

4. Przyjęcie protokołu z XI i XII sesji Rady Miasta Ostrołęki.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zapytał czy są jakieś uwagi do 

protokołu z XI sesji Rady Miasta Ostrołęki. Uwag nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z XI sesji Rady Miasta Ostrołęki, która odbyła się w dniu 26 września 2024 r. 

Głosowanie 

Za – 19 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 1 

Protokół został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zapytał czy są jakieś uwagi do 

protokołu z XII sesji Rady Miasta Ostrołęki. Uwag nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z XII sesji Rady Miasta Ostrołęki, która odbyła się w dniu 17 października 2024 r. 

Głosowanie 

Za – 18 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 2 

Protokół został przyjęty. 

 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w 

sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania Strategii 

Rozwoju Miasta Ostrołęki do 2030 r.  
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Sprawozdawca Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska Grzegorz Gołaś: Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i 

Ochrony Środowiska pozytywnie rozpatrzyła projekt uchwały Rady Miasta Ostrołęki 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania strategii rozwoju Miasta Ostrołęki do 2030 roku głosami 7 za przy braku głosów 

przeciwnych i 1 wstrzymującym się.  
Prezydent Miasta Paweł Niewiadomski: Zmiana uchwały dotyczy omyłki redakcyjnej i 

musimy ją sprostować, żeby dalej ten harmonogram prac mógł być realizowany.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego 

trybu i harmonogramu opracowania Strategii Rozwoju Miasta Ostrołęki do 2030 r. 

Głosowanie 

Za – 20 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie wyrażenia opinii 

dla pozbawienia charakteru ochronnego lasów niestanowiących własności Skarbu 

Państwa.  

Sprawozdawca Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska Grzegorz Gołaś: Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i 

Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Miasta Ostrołęki w 

sprawie wyrażenia opinii dla pozbawienia charakteru ochronnego lasów niestanowiących 

własność Skarbu Państwa głosami 7 za przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

Tu, proszę Państwa, na Komisji była dyskusja odnośnie, dlaczego to robimy. Jest to 

spowodowane uchwaleniem planu zagospodarowania przestrzennego miasta Ostrołęki. Do 

wszystkich właścicieli działek prywatnych miasto wystosowało pismo, aby się określili, czy 

chcą wyłączyć lasy, czy nie. I większość Radnych uzyskała informacje w tym zakresie. Uwag 

nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Radny Henryk Gut: Mam pytanie, czy wpłynęły jakieś opinie inne, niż tutaj Pan 

Przewodniczący Grzegorz przedstawił nam, ewentualnie czy są jakieś pojedyncze takie 

stanowiska tych osób, których dotyczyło to?  

Klaudia Deptuła Wydział PZR: Wysoka Rado, Panie Przewodniczący, tutaj w odpowiedzi 

na zadane pytanie, tak, były takie oświadczenia, gdzie zgoda nie została wyrażona. Nie znam 

dokładnej ilości takich oświadczeń. Niewyrażenie zgody były również tożsame z 

niezłożeniem oświadczenia. Takie oświadczenia również nie zostały złożone w odpowiednim 

terminie, który został wskazane. My też określiliśmy sobie taki zapas czasowy, gdyby ktoś 
nie był w stanie dotrzeć, ponieważ właścicielami są osoby spoza granic Polski, więc mogło 

być to utrudnione. Niemniej jednak taki czas określiliśmy do końca sierpnia i później już 
mogliśmy tutaj prowadzić pracę nad uchwałą i zebraniem wszystkich działek, na które zostały 

wyrażone zgody i powierzchnia użytków LS łącznie dla wszystkich działek to jest 56 

hektarów. Działek oczywiście miejskich i osób fizycznych.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie wyrażenia opinii dla pozbawienia charakteru 

ochronnego lasów niestanowiących własności Skarbu Państwa.  

Głosowanie 
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Za – 20 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Miasto Ostrołękę porozumienia z innymi 

jednostkami samorządu terytorialnego w celu opracowania Strategii Rozwoju 

Ponadlokalnego dla Ostrołęckiego Obszaru Strategicznej Interwencji na lata 2021-2030.  

Sprawozdawca Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska Grzegorz Gołaś: Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i 

Ochrony Środowiska również pozytywnie rozpatrzyła projekt uchwały Rady Miasta Ostrołęki 

zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Miasto Ostrołękę 
porozumienia z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu opracowania strategii 

rozwoju ponadlokalnego dla Ostrołęckiego Obszaru Strategicznej Interwencji na lata 2021-

2030 głosami 7 za przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Proszę Państwa, 

tutaj do naszego programu chciały dołączyć inne gminy, inne samorządy. Prezydent 

oczywiście wyraził na to zgodę i potrzebna tu jest akceptacja Rady Miasta.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Radny Mariusz Łuba: Szanowni Państwo, ja bym chciał się dowiedzieć, ponieważ nie 

widzę tutaj Gminy Olszewo - Borki i czy Olszewo - Borki, nie wiem, jakoś zostały pominięte, 

z czego to wynika, tak? Bo jeżeli mówimy tu o dobrym partnerstwie, to jest to nasz też sąsiad, 

tak. No i bym prosił o odpowiedź. 
Prezydent Miasta Paweł Niewiadomski: Generalnie wszystkie gminy z powiatu 

Ostrołęckiego, które dotychczas nie uczestniczyły w partnerstwie, zostały poinformowane, 

zostało wysłane takie zaproszenie właśnie do tego, aby potencjalnie gminy mogły przystąpić 
do tej naszej strategii. Jeżeli chodzi o Gminę Olszewo - Borki, no to tutaj gmina 

odpowiedziała, że na chwilę obecną w związku z udziałem w innych projektach nie jest 

zainteresowana udziałem w partnerstwie.  

Radny Henryk Gut: Dopytać chciałem tylko, czy te partnerstwo, ono ma pewne znaczenie 

przy składaniu różnych projektów, tak? Czy to większe wtedy mamy jakby takie oceny 

punktowe z tego tytułu, tak?  

Prezydent Miasta Paweł Niewiadomski: Zgadza się, Panie Radny, generalnie Samorząd 

Województwa Mazowieckiego przewiduje nabory, gdzie one są tylko dedykowane właśnie 

dla takich partnerstw. Z tego, co dobrze pamiętam, na terenie województwa 5 takich 

partnerstw funkcjonuje i w ramach Funduszy Europejskich dla Mazowsza są specjalne 

konkursy, gdzie właśnie te partnerstwa są promowane, bo te strategie mają charakter 

ponadlokalny i promują inwestycje regionalne. W związku z tym niewątpliwie tak i też na 

komisji o tym dość długo mówiłem, wskazać należy, że my mamy tą strategię uchwaloną i na 

bieżąco możemy składać wnioski o dofinansowanie w ramach tej strategii. Natomiast 

rozpoczęcie tej procedury nas w jakikolwiek sposób nie blokuje. Natomiast niewątpliwie 

zmiana tej strategii, przyjęcie nowych jednostek samorządu terytorialnego, my też działamy w 

ramach takiego partnerstwa i współpracy i też uważamy, że jeżeli gminy czy też powiaty 

wcześniej nie miały tej możliwości, a chcą potencjalnie w przyszłości wnioskować o środki 

unijne, to też, co warto podkreślić, ja, jako tutaj w odpowiedzi do przewodniczącego Gołasia, 

ja nie podjąłem tej decyzji samodzielnie. Decyzje w tym zakresie podejmuje Rada Partnerstw, 

która się składa z aktualnie wchodzących podmiotów. Ostrołęka jest liderem w tym 

partnerstwie. Niemniej jednak oprócz tego jeszcze gminy, które dotychczas wchodziły w 

skład tego partnerstwa, czyli Lelis, Rzekuń, Goworowo, Kadzidło, Myszyniec i Powiat 
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Ostrołęcki musiały wyrazić zgodę. I tutaj ta zgoda we wszystkich tych przypadkach zapadła 

jednogłośnie.  

Radny Mariusz Łuba: Chciałbym jeszcze dopytać, czy w przypadku zmiany decyzji jakby 

wyglądał proces, czy może gmina przystąpi do tego projektu?  

Prezydent Miasta Paweł Niewiadomski: Jak najbardziej, tylko my uważamy, że ten proces 

już na chwilę obecną został zamknięty. Zmiana takiej strategii to nie jest działanie miesięczne 

czy dwu, to jest, co najmniej rok ponownych przygotowań takiej strategii. Na chwilę obecną, 
pomimo zaproszeń z naszej strony, te podmioty, które się zgłosiły, one zyskały akceptację 
Rady Partnerstwa. Na marginesie mogę powiedzieć, że jeszcze się zgłosiła Gmina Małkinia, 

ale tutaj brak jest możliwości jakiegokolwiek powiązania funkcjonalnego, a to jest też 
podstawą do tego, aby taka jednostka samorządu mogła funkcjonować w ramach strategii.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Miasto Ostrołękę porozumienia z innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego w celu opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Ostrołęckiego 

Obszaru Strategicznej Interwencji na lata 2021-2030. 

Głosowanie 

Za – 19 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 1 

Uchwała została podjęta. 

  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę  
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024 – 2042. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2024 rok. 
Sprawozdawca Komisji Budżetu i Finansów Adam Kurpiewski: Jeżeli chodzi o projekt nr 

8, czyli uchwałę Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2024 – 2042, Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

rozpatrzyła projekt głosami 7 za przy braku głosów przeciwnych i 1 wstrzymującym się. 
Jeżeli chodzi o zmiany, dochód ogółem zwiększono o 4 543 003,49 z czego dochody bieżące 

zwiększono o 4 423 000,49, a dochody majątkowe zwiększono o 120 000. Wydatki ogółem 

zwiększono o 4 543 003,49, z czego wydatki bieżące zwiększono o 4 263 662,98, a wydatki 

majątkowe zwiększono o 279 340,51. W przypadku punktu 9, czyli projektu uchwały Rady 

Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok, Komisja również 
pozytywnie rozpatrzyła projekt uchwały 7 głosami za przy braku głosów przeciwnych i 1 

głosie wstrzymującym. W tej uchwale zwiększa się plan dochodów gminy o kwotę 
516 948,34. Zwiększa się również plan dochodu powiatu o kwotę 674 638,44. Zwiększa się 
plan wydatków gminy o kwotę 251 248, 34,a plan wydatków powiatu o 940 338,44. 

Szczegółowe uzasadnienie przedstawiała Pani Skarbnik, a na pytania Radnych odpowiadał 

Pan Prezydent.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tych dwóch 

punktach.  

Radny Łukasz Kulik: Panie Prezydencie, ja mam pytanie odnośnie tej autopoprawki, która 

do nas wpłynęła. Chodzi o ten ostatni punkt, 263 tysiące na Stacha Konwy Rondo Księcia 

Siemowita. Z uzasadnienia powiem szczerze, ja mam problem zrozumienia, co tu jest 

napisane. To jest napisane tak, że to środki na przeprowadzenie cząstkowej modernizacji 

ulicy nawierzchni bitumicznej dojazdów do przebudowanego ronda. Nie bardzo wiem, o co 

chodzi.  
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Wiceprezydent Miasta Stanisław Kubeł: W międzyczasie nastąpiło zużycie nawierzchni. 

Najbardziej ono jest widoczne między Rondem Łupaszki a Rondem Siemowita. Jak Państwo 

wiecie, w przyszłym roku będzie trudno przeprowadzać tam pracę, gdyż rozpoczną się prace 

związane z budową mostu i obwodnicy. I chcieliśmy, można powiedzieć, tę drogę poprawić 
w tym roku, żeby potem nie blokować tam ruchu, wtedy, kiedy będzie on zwiększony z 

innego powodu. Czyli ma to na celu po prostu, no można powiedzieć, naprawienie poprzez 

frezowanie i położenie nowej nawierzchni kolein głównie prowadzących z Ronda Siemowita 

do Ronda Łupaszki. Także takich miejsc ze 2-3 znajduje się również na drodze Stacha 

Konwy.  

Radny Łukasz Kulik: Pan Prezydent mówi o ulicy Warszawskiej?  

Wiceprezydent Miasta Stanisław Kubeł: Tak, tak.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Między rondami, czyli Warszawską. 
Rzeczywiście to bardzo dobry pomysł, bo z biegiem czasu ten odcinek ulega pogorszeniu. Ta, 

jakość asfaltu, on już jest tam i łatany. I jeżeli by to było zrobione przed tą dużą inwestycją, to 

jak najbardziej zasadne.  

Radny Adam Kurpiewski: Przy okazji się zapytam o te 3 inwestycje, które w tym roku już 
nie będą zrealizowane. Czy jest plan realizacji ich w przyszłym roku? Czyli budowa drogi 

łączącej Pomian, droga wewnętrzna równoległa do Fieldorfa Nila, no i ta fontanna na Osiedlu 

Stacja.  

Prezydent Miasta Paweł Niewiadomski: Tak, tylko no w tym roku już po prostu czasowo i 

organizacyjnie nie zdążymy rozstrzygnąć tutaj chociażby i ogłosić przetargów, więc te 

zadania po prostu przesuwamy na kolejne lata.  

Radny Mariusz Łuba: Ja jeszcze dopytam o budżet obywatelski Osiedle Centrum Sercem 

Ostrołęki. Czy to także zostanie przesunięte do budżetu na 2025? 

Prezydent Miasta Paweł Niewiadomski: Tak, jak najbardziej. W tym roku już nie ma szans 

realizacji tego projektu, więc będziemy go przesuwać na kolejny rok.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024 – 2042 wraz z autopoprawką. 
Głosowanie 

Za – 19 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 1 

Uchwała została podjęta. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok wraz z 

autopoprawką. 
Głosowanie 

Za – 19 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 1 

Uchwała została podjęta. 

 

9A. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania Odznaki 

honorowej „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” (dot. Pana Jerzego Grabowskiego).  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Wysoka Rado, Panowie Prezydenci, 

dzisiaj przed sesją Rady Miasta odbyło się posiedzenie Komisji ds. Odznaki „Za Zasługi dla 

miasta Ostrołęki”. Na początku powiem, że było obecnych 4 członków tej komisji i 4 głosy 

były za nadaniem odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” Panu Jerzemu Grabowskiemu. 

Krótkie uzasadnienie. Szanowni Państwo, Pan Jerzy Grabowski to wieloletni w Ostrołęce 
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działacz samorządowy. Od 2010 roku do roku 2024 Radny Rady Miasta Ostrołęki. Podczas 

tych lat sprawowania mandatu pełnił funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miasta, jak 

również w latach 2014 – 2018 pełnił funkcję Przewodniczącego Rady Miasta Ostrołęki. 

Związany przede wszystkim z Osiedlem Stacja. I tutaj chciałbym na kilka rzeczy, zwrócić 
Państwu uwagę na to, że był pomysłodawcą, założycielem, inicjatorem powstania Muzeum 

Jerzego Grabowskiego. Jest to muzeum, które mieści się na terenie dworca. Pan Jerzy 

Grabowski wielokrotnie zabiegał o to, żeby to muzeum zostało wpisane do rejestru muzeów. 

Współpracował z ówczesnym Prezydentem Łukaszem Kulikiem, który nie ukrywam, zawsze 

mu pomagał i wspierał. Dzisiaj możemy zwiedzać to muzeum, to jest chyba pod nazwą Kasa 

Biletowa Jerzego Grabowskiego. Chcę Państwu powiedzieć, za pewne większość z Was wie, 

że jest to muzeum bezpłatne, Pan Jerzy Grabowski chętnie zaprasza uczniów ostrołęckich 

szkół, jak również organizuje tam wiele spotkań i działa na rzecz, żeby te sprawy związane z 

koleją nigdy nie zostały w naszym mieście zapomniane. Należy też zwrócić uwagę na to, że 

był inicjatorem powstania tego parowozu kolejowego, który jest na dworcu kolejowym. 

Zabiegał również, żeby po starym moście kolejowym jedno przęsło zostawić na pamiątkę dla 

Ostrołęczan. Myślę, że był to bardzo dobry pomysł. To przęsło jest zainstalowane na stacji w 

Grabowie. Zabiegał również, jako Radny, Przewodniczący o połączenia kolejowe. Jest 

współorganizatorem Biegu Kolejarza. Obecnie Przewodniczący Rady Osiedla Stacja. Wiele 

rzeczy w moim mniemaniu i odczuciu przemawia, żebyśmy tutaj, jako Rada odznaczyli 

naszego kolegę, który startował do Sejmiku Województwa Mazowieckiego. Uzyskał bardzo 

dobry wynik. Można powiedzieć tak kolokwialnie, że jest pierwszy pod kreską do objęcia 

mandatu w Sejmiku. Do chwili obecnej angażuje się w sprawy związane z miastem. 

Przyświecają mu również takie postawy patriotyczne, jak Bóg, honor, ojczyzna czy eksponuje 

też sprawy związane z rodziną.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Radny Ryszard Żukowski: Chciałem bardzo serdecznie podziękować Panie Przewodniczący 

za tak pozytywne przedstawienie uzasadnienia i tak piękne tu wygłoszenie jakby takiej 

laudacji. Także bardzo pięknie. Ja chciałem tylko dodać, że tu są bardzo takie konkretne 

rzeczy i tu nieopisywane zostały jakieś tam prawda różne inne rzeczy. Można było bardzo 

wiele tutaj dodać. Natomiast są tutaj przedstawione konkretny. Natomiast tu chciałem 

podejrzeć, że mi się podoba bardzo jeden zwrot taki dotyczący tej pamiątki, mostu dawnego 

kolejowego, polskiej myśli inżynierskiej i historii kolejnictwa w naszym Regionie, gdzie nasz 

region jest związany właśnie z kolejnictwem. Bardzo dużo osób pracowało. No wiadomo, 

teraz jest mniejsza liczba, ale mamy nadzieję, że to pójdzie dobrym kierunkiem, że się 
rozszerzy ta kolej na różne strony i będzie dalej funkcjonowała. Także bardzo dziękuję i 

zachęcam do poparcia tego wniosku.  

Radny Henryk Gut: Dziękuję za piękną laudację na rzecz, na cześć naszego kolegi Jerzego, 

radnego, który tak zaangażowany jest w samorządzie ostrołęckim. Ja bym chciał Jerzemu 

podziękować za ciągłą i aktualną postawę, którą widzimy. Poza tymi wszystkimi 

inicjatywami, które były tutaj już wymienione, chcę podkreślić, że systematycznie widzimy, 

gdy Jerzy bierze udział w tych msza świętych za ojczyznę i za miasto, które są organizowane 

w Parafii Zbawiciela Świata każdego 22 dnia miesiąca na cześć świętego Jana Pawła II. Więc 

też chciałbym mu bardzo gorąco publicznie w tym miejscu podziękować i aby tak trwał. A 

więc widać, że rzeczywiście w naszym koledze radnym drzemie taka wewnętrzna siła do 

służby naszej społeczności, za co jesteśmy i wdzięczni, i życzymy wszelkiego dobra, aby 

doświadczał też życzliwości ze strony ludzi.  

Radna Magdalena Jaworowska: Szanowni Państwo, wiele słów miłych o naszym koledze 

Jerzym padło, ale jeszcze tutaj Panu Prezydentowi chciałam podziękować, bo to 

wnioskodawca. Także dziękuję Panu Prezydentowi i Przewodniczącemu za uzasadnienie, bo 

tak naprawdę to wiemy, jaki Jurek jest i jak najbardziej jesteśmy chyba wszyscy za.  
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Radny Ryszard Żukowski: Przepraszam, ale ja przeoczyłem właśnie, Panie Prezydencie ja 

osobiście podziękowałem, ale chciałem publicznie teraz tutaj podziękować, tak jak Madzia, 

że Pan Prezydent bardzo właściwie na drugi dzień jak wniosek tylko wpłynął od razu podpisał 

i zawnioskował, że warto poprzeć tę kandydaturę i za to publicznie dziękuję. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania Odznaki honorowej „Za zasługi dla miasta 

Ostrołęki”. 

Głosowanie 

Za – 17 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

10. Przyjęcie informacji Prezydenta Miasta Ostrołęki o sprawach bieżących za miesiąc 
wrzesień 2024 roku.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Radna Magdalena Jaworowska: Chciałam się zapytać o informacje Wydział Kultury i 

Sportu, chciałam dopytać ile osób otrzymuje stypendia, chodzi o uzdolnionych sportowców i 

jaka to kwota? Ile mamy takich perełek? I tutaj jeszcze odnośnie budownictwa, że wydano 

decyzje budowlane. I też właśnie nie wiem, jakich to budowlanych, czy budowy domków 

jednorodzinnych, czy żłobka. Tutaj też bym chciała się dopytać.  
Prezydent Miasta Paweł Niewiadomski: Na chwilę obecną nie będę w stanie aż tak Pani 

Radnej szczegółowych informacji udzielić. Natomiast generalnie to jest praktyka już od kilku 

lat prowadzona, że właśnie nagradzamy tych zdolnych uczniów i sportowców. Jeżeli Pani 

Radna będzie chciała bardzo szczegółowych informacji, na pewno wydział Pani przygotuje. 

Natomiast, jeżeli chodzi o pozwolenie na budowę, to są w głównej mierze pozwolenia na 

budowę domków jednorodzinnych. Też osoby prowadzące działalność gospodarczą 
rozbudowują swoje zakłady, więc standardowe pozwolenia na budowę. Nic nadzwyczajnego. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie informację 
Prezydenta Miasta Ostrołęki o sprawach bieżących za miesiąc wrzesień 2024. 

Głosowanie 

Za – 20 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Informacja została przyjęta.  

 

11. Rozpatrzenie skarg.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Proszę Państwa, w dniu 14 października 

bieżącego roku do Rady Miasta Ostrołęki wpłynęła skarga Pani B. J. Zachodzi potrzeba 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi do najbliższej zwyczajnej sesji zaplanowanej na 28 

listopada 2024 roku. W tym czasie wystąpię do Prezydenta Miasta o zajęcie stanowiska w tej 

sprawie.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie przedłużenie 

terminu rozpatrzenia skargi Pani B. J. do najbliższej sesji zwyczajnej tj. do 28 listopada 2024 

roku.  

Głosowanie 

Za – 20 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Wniosek uzyskał akceptację, termin rozpatrzenia skargi został przedłużony.  
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12. Oświadczenia radnych.  
Radna Magdalena Jaworowska: Szanowni Państwo, myślałam, że tutaj Pan Bartek 

troszeczkę powie, ale tutaj chodzi o to, że młodzież jakby zwróciła się do mnie z prośbą o 

wyrażenie takiej pozytywnej opinii na temat zorganizowania ostatniej imprezy Fantastyczna 

Ostrołęka. Bardzo bardzo chciałabym podziękować.  
 

13. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miasta Ostrołęki.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Pragnę poinformować Wysoką Radę, że 

od Prezydenta Miasta Ostrołęki wpłynęła analiza oświadczeń majątkowych za 2023 rok. 

Oczywiście oświadczenia złożone przez osoby do tego zobowiązane. Kserokopię tej 

informacji przekazałem Państwu do wiadomości. Ja, jako Przewodniczący również 
dokonałem analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez Radnych Miasta Ostrołęki. 

Analiza dotyczyła oświadczeń majątkowych złożonych na 2 miesiące przed upływem 

kadencji Rady, czyli do 29 lutego 2024 roku. Ponadto do 30 kwietnia za rok 2023, według 

stanu na dzień 31 grudnia 2024 roku i w związku z objęciem mandatu w ciągu 30 dni od dnia 

złożenia ślubowania. Kserokopię tej informacji przekazałem Państwu do wiadomości. Pragnę 
również Państwa powiadomić, że wpłynęła analiza oświadczeń majątkowych mojej osoby i 

Prezydenta Miasta Ostrołęki od Wojewody Mazowieckiego. Wojewoda nie wnosi uwag do 

tych dwóch oświadczeń. Ksero Państwo otrzymaliście.  

 

14. Zakończenie obrad XIII sesji Rady Miasta Ostrołęki.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zakończył obrady XIII sesji Rady Miasta 

Ostrołęki. 

Sesja trwała od godz. 16.15 do godz. 17.00. 

 

 

Protokołowali: 

Ewelina Piechocka 

Grzegorz Ciecierski 

                                                                                              Przewodniczący  

                                                                                         Rady Miasta Ostrołęki 

 

                                                                                            Wojciech Zarzycki 

 


